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Wie ben je?
Petra van der Kruk en al vanaf mijn studie HBO
bedrijfskunde heb ik projectmatig gewerkt. Dit is ook de
rode draad van mijn werk van vandaag. Na mijn studie bij
Sogeti gestart in het werkveld van projectmanagement.
Sogeti is een IT dienstverlener en hierdoor heb ik al voor
diverse klanten in verschillende branches gewerkt zoals
de financiële branche, logistiek en gemeentelijke
overheid. Vanuit projectplanner heb ik de stappen naar
projectmanager en nu programmamanager gemaakt. Ik
haal energie uit het werken in programma’s met de
combinatie van organisatorische en technische
uitdagingen voor verschillende klanten om daarmee in
staat te zijn om organisatiedoelstellingen te realiseren. In
2017 heb ik mijn IPMA-C certificering behaald heb en
aansluitend in 2020 IPMA-B certificering. In mijn vrije tijd
hou ik van lekker eten en mooie reizen.

Wat vind je belangrijk binnen projectmanagement?
Projectmanagement geeft de mogelijkheid om met veel verschillende disciplines op verschillende
niveaus samen te werken. Dat maakt ook dat het voor mij als projectmanager belangrijk is om
investeren in de relaties binnen en buiten mijn projectorganisatie. Samenwerken, het vieren en
delen van successen en het blijven leren zijn essentieel hierin voor mij.

Wanneer ben je in aanraking gekomen met IPMA?
Ruim tien jaar geleden ben ik al in aanraking gekomen met IPMA. Voor mij zit de meerwaarde in de
IPMA-certificering dat het om de projectmanager gaat. IPMA geeft voor mij hierin richting in de
combinatie van de hard skills en softs skills. De wisselwerking tussen de theorie en praktijk werken
goed voor mij. Door mij te verdiepen in de competenties heb ik mij kunnen ontwikkelen in mijn
vakgebied en nu nog steeds! Vanuit het perspectief van de dienstverlening waar ik werk, zie ik ook
dat onze klanten veel vragen naar de erkenning en certificering van het vakgebied
Projectmanagement. Ook biedt het de mogelijkheid om collega’s te trainen in het werkveld.

Hoe vul jij de rol van assessor in?
Als assessor zijn we zelf ook allemaal gecertificeerd en ik weet dus goed welke inspanning daar mee
gemoeid is. De kandidaten hebben veel tijd gestoken in de voorbereiding voor zowel het theorie-
examen als het assessment. Dat betekent ook voor mij als assessor dat ik de stukken goed
doorneem in de voorbereiding en tijdens het gesprek de kandidaat in staat wil stellen de
competenties aan te tonen. Tot slot is het natuurlijk geweldig mooi om al die projecten en ervaringen
voorbij te zien komen en probeer ik ook voor mijzelf daar inspiratie uit te halen.  


